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ZPRAVODAJ OBCE

VLKANEČ
čtvrtletník obcí Vlkaneč, Kozohlody, Přibyslavice

Konají se vždy druhou středu v měsíci od 18:00 hodin střída-
vě ve všech třech obcích.
Rozpis červenec - říjen:
�  8.7.2009  -  Vlkaneč, zasedací místnost OÚ 
��� 13.8.2009  -  Kozohlody, klubovna SDH
��� 9.9.2009  -  Přibyslavice, sál místního pohostinství
���14.10.2009  -  Vlkaneč, zasedací místnost OÚ

Vážení občané obecní úřad Vlkaneč Vás všechny zve 
na již třetí oslavu dožínek, která se koná 

POSLEDNÍ SOBOTU V SRPNU 

29.8.2009 
Slavnost bude zahájena tradičně ve 13:00 hodin, 

posvěcením věnce v kostele sv. Jakuba staršího ve Vlkanči. 
Odtud půjde průvod obcí na fotbalové hřiště, kde bude 

pro všechny připraven bohatý program 
a samozřejmě i malé pohoštění.

Plakáty s bližšími informacemi budou včas vyvěšeny.

Prosím o pochopení a toleranci ve druhé polovině letošního 
roku, ale hlavně nyní o prázdninách. V našich obcích probí-
hají současně 3 stavby . Je tu značně zvýšený přesun nejen 
materiálu, ale i techniky a tak Vás všechny moc prosím o 
pochopení a ohleduplnost. Budeme se snažit, aby stavby 
byly dokončeny co nejdříve a aby Vás moc neomezovaly. 
Ale bohužel úplně bez omezení to nepůjde a některé dny se 
možná ani autem nedostanete do svého dvora, nebo garáže. 
Věřte, že se snažíme tyto nepříjemnosti, které doprovázejí 
každou stavbu minimalizovat a pevně věřím, že až bude vše 
dokončené, budete nakonec všichni spokojeni.
Také bych chtěl požádat o něco naši mládež. Jistě všichni 
víte, že jsou dokončené nové cesty mezi Přibyslavicemi, Ko-
candou až na hranici katastru se Zbudovicemi. Tyto cesty, 
které společně s cestami, které se dělali v 90tých letech 
tvoří překrásný komplex, na kterém se dá velmi dobře např. 
bruslit. Vím, že k mládí patří rychlost a tady bych chtěl prá-
vě nejvíce apelovat na naši mládež, aby si uvědomili, že tyto 
cesty nejsou žádná závodiště a aby nešlo ke zranění nejen 
Vás samých, ale i dalších lidí, protože provoz je na těchto 
cestách opravdu velký.

(starosta Stanislav Pavlas, Vlkaneč)

STAROSTA OZNAMUJE

Dožínky 2009

OZNÁMENÍ A VÝZVY OBČANŮM
Výstavba dětského hřiště ve Vlkanči
Naše obec obdržela dotaci ve výši 70% z MMR (minis-
terstva místního rozvoje) na stavbu plánovaného dětské-
ho hřiště u MŠ ve Vlkanči. Předpokládané náklady jsou 
cca 420.000,-Kč. Byla provedena dvě výběrová řízení na 
stavbu oplocení a na vybavení dětského hřiště. Oplocení 
bude provádět firma Ploty.pletiva.sítě. Miroslav Jelínek 
z Kutné Hory a vybavení dětského hřiště dodá a montáž 
provede firma TR Antoš s.r.o.-dětská hřiště z Turnova. 
Stavba bude provedena v období letních prázdnin. Hřiště 
bude veřejnosti přístupné od září 2009.

Dokončení kanalizace v Kozohlodech a ve Vlkanči
Naší obci byla přidělena dotace na dokončení kanalizace v Kozohlo-
dech a ve Vlkanči ve výši 60% (cca 7.390.000,-Kč), celkové náklady činí 
12.500.000,-Kč. Obec má na tuto akci podánu ještě žádost o dotace od 
Středočeského kraje. Proto zatím není jasné, kolik vlastních finančních 
prostředků bude obec investovat. O průběhu budou podávány pravidel-
né informace. Se stavbou se začne na počátku července, dokončení se 
předpokládá ještě v letošním roce. Současně s hlavním řádem budou 
prováděny i přípojky. 

Stavba rozhledny v Přibyslavicích
Mikroregion Čáslavsko podpořil projekt stavby roz-
hledny na hranici k.ú. Přibyslavic a Bratčic. Stavba by 
měla stát v blízkosti starého lomu, v současné době 
jsou uvažované pozemky ve vlastnictví státních lesů. 
Proběhlo počáteční šetření podmínek pro stavbu, pro-
jekt stavby je připraven a bude podána žádost o dota-
ci. Předpokládané finanční náklady činí 6.045.000,-. 
Maximální uvažovaná dotace z EU ve výši 92,5% činí 
5.591.625,-Kč, vlastní zdroje mikroregionu 7,5% činí 
453.375,-Kč. Při počtu 20.000 obyvatel je podíl na 
jednoho obyvatele 23,-Kč. Tuto částku zaplatí přísluš-
ný obecní nebo městský úřad.

V soutěži Vesnice roku 2009 získala
naše obec diplom za práci s dětmi

Dne 10. března 2009 proběhlo vyhlášení již 15. ročníku soutěže Vesnice 
roku v Programu obnovy venkova. Vyhlašovateli soutěže jsou Ministerstvo 
pro místní rozvoj, Spolek pro obnovu venkova ČR, Svaz měst a obcí ČR a 
Ministerstvo zemědělství. Ve středočeském kraji soutěžilo celkem 39 obcí, 
vítěznou obcí a zároveň držitelem Zlaté stuhy se stala obec Lány okres Klad-
no. Další stuhy získaly: Modrá stuha  - za společenský život -  obec Ratměři-
ce, okres Benešov,  Bílá stuha - za činnost mládeže - obec Hlavenec, okres 
Praha – východ, Oranžová stuha - za spolupráci obce a  zemědělského sub-
jektu - obec Královice, okres Kladno, Zelená stuha - za péči o zeleň a životní 
prostředí - obec Krakov, okres Rakovník.  Dále bylo rozdáno 16 diplomů.
Obec Vlkaneč se této soutěže účastnila už potřetí. Ocenění stuhou sice 
nezískala, ale za úspěch se dá považovat i získaný diplom za práci s dět-
mi vč. finanční odměny, která bude ještě upřesněna. 
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USNESENÍ ZASTUPITELSTVA OBCE

V té to rubrice budeme pravidelně předkládat usnesení ze zastupitelstev obce. Z důvodu obsáhlosti, budou umís-
těny pouze odstavce – Zastupitelstvo obce ukládá. Kompletní zápisy ze zastupitelstev jsou k dispozici buď na 
obecním úřadu nebo na internetových stránkách obce.

Usnesení ze 4. schůze ZO Vlkaneč konané dne 8.4.2009 ve Vlkanči
Přítomni: Janáček Zdeněk, Klaus Josef, Löwy Radek, Novák Oldřich, Pavlas Stanislav, Pavlas Václav, Semrádová Bohumila, Volenec 
Jiří, Zelená Marie 
Zapisovatel: Semrádová Bohumila
Ověřovatelé zápisu: Volenec Jiří, Novák Oldřich
Přítomní občané: 4
� Sjednat s majiteli korporace jednání o ceně pozemků.
� Zadat inzerát do Obzorů Kutnohorska na prodej stavebních parcel.
� Zajistit uspořádání humanitární sbírky pro Diakonii Broumov v našich obcích.
� Kladně odpovědět na žádost o označení „Středočeské koňské jezdecké stezky“.
� Podat žádost o dotaci na veřejné osvětlení ve Vlkanči.
� Vyrozumět Diakonii Čáslav o zamítavém stanovisku zastupitelstva.
� Vyrozumět všechny účastníky výběrových řízení o jejich výsledcích.
� Podat žádost o bezúplatný převod pozemků (cest) na obec Vlkaneč.
� Jednat s majitelem pozemku o odklizení nepořádku u kravínu ve Vlkanči.

Usnesení z 5. schůze ZO Vlkaneč konané dne 13.5.009 v Kozohlodech
Přítomni: Janáček Zdeněk, Klaus Josef, Novák Oldřich, Pavlas Stanislav, Pavlas Václav, Semrádová  Bohumila, Volenec Jiří,  Zelená 
Marie, Löwy Radek (přišel v 18:30)
Zapisovatel: Semrádová Bohumila
Ověřovatelé zápisu: Janáček Zdeněk, Klaus Josef
Přítomní občané: 19
� Podat informace o korporačních pozemcích.
� Přesunutý bod - jednat s panem N. ohledně odklizení nepořádku u kravínu ve Vlkanči.
� Písemně vyrozumět pana M. o zamítavém rozhodnutí zastupitelstva.
� Podepsat smlouvu o smlouvě budoucí na prodej nového plynového řádu za MŠ za cenu 241.000,-Kč.
� Vyrozumět Pozemkový úřad Kutná Hora o kladném rozhodnutí  zastupitelstva.
� Zveřejnit záměr o prodeji pozemku par.č.1011/6 a 1011/7 o ploše 458m2.
� Uzavřít kupní smlouvu s manželi Š. na sdruženou stavební parcelu 1348/1 a 1348/2 o celkové ploše 1938m2 v k.ú.Vlkaneč za MŠ.
� Podepsat smlouvu společnosti Telefonica O2 o zřízení věcného břemene na metalické podzemní komunikační vedení 
 na pozemku par.č.989/1 v k.ú.Kozohlody.
� Zveřejnit záměr o prodeji starých šamotových cihel z MŠ.
� Účastnit se valné hromady VHS Vrchlice Maleč, která se koná 15.6.2009.
� Umístit výstražnou značku (vyjeté koleje) na hlavní komunikaci v Kozohlodech.
� Vyrozumět Mikroregion Čáslavsko o kladném rozhodnutí zastupitelstva.

Usnesení ze 6. schůze ZO Vlkaneč konané dne 10.6.009 v Přibyslavicích
Přítomni: Janáček Zdeněk, Klaus Josef, Novák Oldřich, Pavlas Stanislav, Pavlas Václav, Semrádová Bohumila, Volenec Jiří,  Zelená 
Marie, Löwy Radek (přišel v 18:30)
Zapisovatel: Semrádová Bohumila
Ověřovatelé zápisu: Zelená Marie, Löwy Radek
Přítomní občané: 12
� Podávat průběžně na zastupitelstvech obce informace o korporačních pozemcích. 
� Prodat staré šamotové cihly z MŠ ve Vlkanči za cenu 10,-Kč/ks.
� Uzavřít smlouvu o prodeji pozemků par.č.1011/6 a 1011/7 o rozloze 458m2 v k.ú. Kozohlody s paní V. za cenu 50,-Kč/m2.
� Vyrozumět ČEZ distribuce o kladném rozhodnutí  zastupitelstva.
� Vyplatit příspěvek 500,-Kč na hasičskou okrskovou soutěž v požárním útoku, která se konala ve Vlkanči.
� Účastnit se výběrových řízení na výstavbu oplocení kolem dětského hřiště a na vybavení dětského hřiště.
� Při prodeji stavební parcely č.1348/6 postupovat dle pořadníku zájemců.
� Ohlásit na správě a údržbě silnic jámy na silnici v Kozohlodech.
� Požádá o opravu silnice v Přibyslavicích firmu, která provádí stavbu polní cesty. 
� Provést pročištění cca 20m struhy za lesíkem u Přibyslavic.
� Požadavek na úpravu projektu veřejného osvětlení ve Vlkanči – zakreslení dvou lamp na fotbalové hřiště.
� Při odkupu korporačních pozemků, účtovat 20,-Kč/m2.

Usnesení ze 7. mimořádné schůze ZO Vlkaneč konané dne 10.6.009 v Přibyslavicích
Přítomni: Janáček Zdeněk, Klaus Josef, Novák Oldřich, Pavlas Stanislav, Pavlas Václav, Semrádová Bohumila, Volenec Jiří,  Zelená 
Marie, Löwy Radek (přišel v 18:30)
Zapisovatel: Semrádová Bohumila
Ověřovatelé zápisu: Klaus Josef, Volenec Jiří
Přítomní občané: 0
� Zajistit finanční půjčku obce Vlkaneč ve výši 3.500.000,-Kč u České spořitelny na výstavbu kanalizace v Kozohlodech 
 a ve Vlkanči a výstavbou infrastruktury za MŠ.
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CO VÁS ZAJÍMÁ O OBCI
Program obnovy vesnice:

SBOR PRO OBČANSKÉ ZÁLEŽITOSTI

NNNAAAŠŠŠŠŠŠIII OOOSSSLLLAAAVVVEEENNNCCCIIINaši oslavenci

BRABCOVÁ Jiřina
70. narozeniny

TEPLÁ Marie
85. narozeniny

BRABEC Zdeněk
75. narozeniny

VIŠČÁK Jan
90. narozeniny

Zastupitelstvo obce sestavilo a 
na veřejné schůzi ZO, která se 
konala dne 10.10.2007 schvá-
lilo „Program obnovy  vesnice“ 
na období let 2007 – 2014. Za-
bývá se celkem osmi oblastmi. 
Průběžně zveřejňujeme celé 
znění programu. Předkládáme 
vám další z bodů.
7.) Veřejný pořádek
Na úseku veřejného pořádku 

se bude obec soustřeďovat 
hlavně na kontrolu dodržování 
veřejných vyhlášek. Především 
to bude snaha o řešení dlou-
ho diskutovaného problému s 
parkováním velkých nákladních 
automobilů a zemědělské tech-
niky v obci. Řešením by mohlo 
být vyčlenění odstavné plochy 
mimo obec a její pronajímání 
pro tyto účely.  Dále bude obec 

umisťovat závory na vjezdy do 
obecního lesa a snažit se tak 
zamezit krádežím dřeva.
8.) Sociální péče a služ-
by občanům
V oblasti sociální politiky bude 
obec postupovat tak, aby pří-
padné ne vlastní vinou zaviněné 
strádání nemocných, sociálně 
potřebných důchodců nebo i 
mladých rodin, bylo mírněno vý-
pomocí ze strany obce, buď jed-
norázovým finančním příspěv-

kem nebo materiální pomocí.
Obec bude podporovat udrže-
ní stávajících služeb místním 
občanům, jako je poradna dět-
ského lékaře, kadeřnictví, za-
chování obchodů ve všech třech 
obcích, poštovních služeb ve Vl-
kanči, provoz místních knihoven 
a bude mít snahu o vytvoření a 
zajištění dalších sociálních slu-
žeb např.pro seniory.

(Bohumila Semrádová, 
Kozohlody) 

Vážení občané, milí čtenáři, 

Začalo nejhezčí roční období pro naše děti a to jsou letní prázdni-
ny. Jsem ráda, že si můžeme společně připomenout nad těmito 
stránkami významná životní jubilea našich spoluobčanů. 
Začnu nejdříve tím nejhezčím, a to vítáním nových spoluobčánků 
mezi obyvatele našich obcí. Konalo se 31.5.2009 v obřadní síni 
OÚ ve Vlkanči. Přivítali jsme Jakuba Váňu  a Vandu Štěpánkovou. 
Přejeme jim hodně štěstí a klidnou cestu životem,  kterou mají 
před sebou.
Společně jsme se zúčastnili koncertu dechové hudby Březovanka 
pod vedením kapelníka Jirky Vojtěcha v Chotěboři dne 2.5.2009. 
Koncert s hosty Blankou Tůmovou a Milanem Černohouzem se 
protáhl až do nočních hodin. Dobré muziky, společného zpěvu  i 
tance si všichni užili a podle ohlasu se akce všem líbila. Budeme 

se snažit i v příštím roce podobný výlet zajistit. 
Krásné narozeniny oslavily v uplynulém čtvrtletí p. Hájek J., p. 
Fílová H., p.Staněk Vl., p.Vlk B.,p. Klečák Fr.,p. Šeráková Z., p. 
Sviták Vl., p. Šťouralová H., p.Rödlich H. a p. Jonáš J. Osobně 
jsme navštívili p. Brabcovou J.,p.Brabce Zd., p. Zelenou A., p. 
Svitákovu R., p.Teplou M. a nejstarší občany p. Šemberu V. z 
Kozohlod a p. Jonášovu A. z Vlkanče. Všem přejeme ještě jednou 
hodně zdravíčka a pohody.
Významné a opravdu obdivuhodné jubileum 100.narozeniny osla-
vila paní Anežka Tvrdíková maminka Anežky Šemberové. Paní 
Tvrdíková sice nemá trvalý pobyt v naší obci, ale už dva a půl 
roku žije u své dcery v Kozohlodech a stále se těší dobrému zdra-
ví. Připojujeme se tedy s obrovskou gratulací a přejeme hodně a 
hodně zdravíčka.
Vám, milým čtenářům, přeji  klidné prožití času dovolených a 
hodně pohody a těším se na další setkání nad naším zpravoda-
jem.             (Marie Svitáková, Kozohlody)

ŠEMBERA Václav
94. narozeniny

nejstarší občan Kozohlod

SVITÁKOVÁ Růžena
75. narozeniny

TVRDÍKOVÁ Anežka
100. narozeniny

ZELENÁ ANNA
75. narozeniny

JONÁŠOVÁ Anna – 94.narozeniny (nejstarší občanka Vlkanče)
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ZŠ a MŠ VLKANEČ

ČINNOST MÍSTNÍCH SPOLKŮ

Na výletě v Havlíčkově Brodě

Plavba Punkvou 
byla jistě pěkný zážitek

Dne 6.6.2009 pořádal SDH Vlkaneč (už tradičně) na fotbalovém hřišti okrskovou sou-
těž v požárním útoku. Účast požárních družstev byla letos hojná, kromě mužů soutěžilo 
i družstvo dorostenců a ve své kategorii i dvě družstva žen. Ukázky mimo soutěž pak 
nabídli hasiči ze Skryjí a mladí požárníci ze Zbýšova. Akci provázelo pěkné počasí a 
dobrá nálada.
Zmíněné družstvo dorostenců  vzniklo v letošním roce ve Vlkanči. U jeho zrodu stáli 
a technickou podporu mladým nadšencům poskytovali členové SDH Zdeněk Janáček 
ml., Lukáš Oslanec, Josef Tichý, Josef Časar, Oldřich Novák ml. a Jan Štěpánek. A kdo 
byli ti nadšenci, kteří v soutěži ze tří vlkanečských družstev uspěli nejlépe a v celkovém 
umístění obsadili ???? místo? Byli to Ondřej Burian, Jiří Časar ml., Josef Časar ml., Jin-
dřich Časar, Jindřich Drahokoupil, Daniel Kratochvíl, Josef Mrkvička ml. a Aleš Poklop.

SDH  VLKANEČ
Okrsková soutěž v požárním útoku

Připravované akce
SDH Vlkaneč

25.7.2009 se bude na místním fotbalovém 
hřišti ve Vlkanči konat
POUŤOVÁ ZÁBAVA.

29.8.2009 přislíbili naši hasiči účast na 
SLAVNOSTI DOŽÍNEK, 

kterou pořádá obec Vlkaneč

V Září 2009 se bude v místním pohostinství ve 
Vlkanči konat posvícenská TANEČNÍ ZÁBAVA.

Jarní měsíce a konec školního 
roku jsou v naší škole ve zname-
ní mnoha tradičních akcí, které 
vám chci připomenout.

Duben
Dne 30. 4. se konal školní pro-
jekt „Slet čarodějnic“. Od rána 
se ke škole slétaly strašlivé ča-
rodějky na svých košťatech. Nej-
prve si ve škole napsaly a vydaly 
své noviny. Každý žák si určil 
svou rubriku a do novin přispěl 
svojí čarodějnickou stránkou. 
V Čarodějném kotlíku jsme si 
přečetli recepty na lektvary mlá-
dí, inzeráty, počasí, nechyběla 
ani sportovní rubrika nebo poe-
zie,samozřejmě vše čarodějném 
duchu.Časopis Čarodějný kotlík 
umístíme celý na naše stránky 
školy. Potom předvedly čaroděj-
ky svůj rej za školou. Uvařily si 
čarodějný lektvar a pronesly ta-
jemná zaříkávadla. Povozily hos-
ty na svých košťatech a vydaly 
se kolem Vlkanče s pozváním 
na večerní velký oheň.

Květen
V měsíci květnu se děti z MŠ 
a ZŠ fotografovaly. Dne 10. 5. 
jsme oslavili svátek matek veřej-
ným vystoupením. Děti z MŠ měly 
pásmo říkanek a tanečků. Žáci 
ze ZŠ vystoupili s programem, ve 

kterém se střídaly básně, tance a 
písně. Naše vystoupení je určené 
nejen maminkám, ale všem, kte-
ří chtějí vidět, co jsme se za celý 
školní rok naučili. Na závěr zahrá-
ly děti z dramatického kroužku 
pohádku „Jak princezny přelstily 
draka Kruťáka“. Poděkování patří 
nejen dětem, ale všem, kteří se 
na přípravě programu podíleli.
14. 5. děti z MŠ jely na výlet do 
ZOO do Jihlavy, i když počasí jim 
nepřálo, všem se výlet líbil.
Dne 25. 5. se uskutečnil výlet 
rodičů a dětí, pořádaný ZŠ. Jeli 
jsme do Moravského krasu. Do-
poledne jsme navštívili Sloupsko-
Śošůvskou jeskyni. Sjeli jsme 
lanovkou na dno propasti Ma-
cocha, což byl pro některé velký 
zážitek. Odpoledne jsme na lo-
dičkách projeli Punkevní jeskyni a 
to byla nádhera. Dlouho budeme 
vzpomínat. Domů jsme se vrátili 
unavení a nadšení. 

Červen
V sobotu 13.6. vystoupil diva-
delní kroužek se svým před-
stavením v Kozohlodech v sále 
místní hospody. Diváků se sešlo 
opravdu hodně. O týden později 
své vystoupení děti zopakovaly v 
Církvici. 
19. – 20. 6. se konalo spaní 

předškoláků v MŠ, spojené s 
výletem do Ledče nad Sáza-
vou. Děti dokázaly, že umí být 
samy bez maminky a všem se 
„spaní“ líbilo.
Ve dnech 23. – 25. 6. se konal 
tradiční projekt „Spaní ve škole“ 
v ZŠ. Počasí nám tentokrát vůbec 
nepřálo, ale dobrou náladu jsme 
si tím zkazit nedali. Žáci byli roz-
děleni do 4 družstev a plnili ně-
kdy nelehké úkoly. Ve středu byl 
sportovní den s netradičními dis-
ciplínami, odpoledne jsme hledali 
poklad v našich hlubokých lesích. 
Večer jsme za deště lovili bobříka 
odvahy a všichni dokázali, že jim 
odvaha nechybí. Ve čtvrtek jsme 
jeli na výlet do Havlíčkova Brodu, 
navštívili jsme muzeum Vysočiny, 
kde byla výstava starých moto-
cyklů. Prohlédli jsme si byt K. H. 
Borovského, ve sklepení muzea 
jsme se pak prošli chodbami 
egyptské pyramidy. Večerní tá-
borák s programem a písničkami 
se nám protáhl. V pátek si děti 
přispaly a po rozcvičce je čekal 
turnaj ve vybíjené. Odpolední dis-
kotéka v karnevalovém stylu byla 
hezkým rozloučením. Na závěr 
byly všem rozdány diplomy a dár-
ky. Nezáleželo však na tom, kdo 
vyhrál, protože zvítězilo kamarád-

ství a radost z krásně prožitých 
dnů ve škole.

Rozloučení se školním
rokem 2008/2009

Školní rok byl slavnostně ukon-
čen v úterý 30. 6. 2009 a všich-
ni žáci obdrželi vysvědčení a 
postoupí do vyšších ročníků. 
Rozloučili jsme se s děvčaty 
5. ročníku, která opouští naši 
školu. Odpoledne se v MŠ ko-
nalo rozloučení s předškoláky, 
kteří nastoupí do 1. ročníku 
ZŠ. Loučení to bylo opravdu 
velké, protože se loučily i obě 
paní učitelky,které odcházejí do 
důchodu. Paní Marie Zelená i 
Marie Bělohlávková pracovaly v 
naší MŠ více jak 30 let a oběma 
patří velké poděkování, za jejich 
obětavou práci s dětmi. Přejeme 
jim mnoho krásných dní a hodně 
elánu do nové životní etapy.
Nám všem bych chtěla popřát 
hodně slunečných letních dnů 
prožitých s rodinou. Ať na dovo-
lené načerpáme hodně energie 
do další práce, která nás po 
prázdninách opět čeká. Krásné 
prázdniny dětem a hezkou dovo-
lenou plnou nevšedních zážitků 
všem dospělým.

 (Mgr. Marcela Formánková, 
Vlkaneč)
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Duben - Květen
Začátkem dubna jsme provedli 
výlov Návesního rybníka.
Měsíc duben a květen byl věno-
ván přípravě družstev na okrsko-
vou soutěž v požárním útoku. Pro 
letošní rok jsme sestavili i druž-
stvo žen. 

Červen
Dne 6.června jsme se zúčastni-
li okrskové soutěže ve Vlkanči. 
Družstvo mužů  „A“ zvítězilo v 
čase 36,1 s. a získalo tak na 
rok nový putovní pohár. Družstvo 
mužů „B“ obsadilo 3. místo v 
čase 40,8 s. Také naše ženy ob-
sadily ve své kategorii 1.místo v 
čase 39,5 s.

Červenec
4.července se konalo posezení u 
Návesního rybníka. Tato tradiční 
akce se v minulých letech konala 
u Polního rybníka. Letos podruhé 
byla místem konání náves. Dů-

Hasičské družstvo dorostenců Vlkaneč

V letošním roce se přibyslavič-
tí hasiči neúčastnili okrskové 
soutěže v požárním útoku, která 
se konala 6.6.2009 ve Vlkanči. 
Bylo to z toho důvodu, že termín 
konání připadl na přibyslavickou 
pouť a to už měli hasiči dlouho 
naplánované. Organizační za-
jištění obou akcí v jeden den 
opravdu nešlo zvládnout. Pře-
sto starosta SDH Přibyslavice 
Václav Venclák sponzoroval na 
okrskovou soutěž dva poháry 
pro družstva žen.

Pouťová zábava 
v Přibyslavicích
6.6.2009 se v Přibyslavicích 
konala pouťová zábava. Hrála 
hudba Kvítek pod vedením Rudy 
Soukupa a hrála opravdu dobře. 

Kozohlodští hasiči měli opravdu co slavit

SDH  KOZOHLODYSDH  KOZOHLODY

vod je prostý, místní zprovozněná 
hospoda poskytuje dobré zázemí 
a i v nepříznivém počasí a konání 
akce tak není ničím narušeno. 

Brigády
V měsících květnu a červnu 
jsme pokračovali v brigádách na 

úpravě hospody. Byl dokončen 
odpad ze sklepa a prováděla se 
úprava střechy a štítu hospody. 
V měsíci červenci bude oprava 
dokončena.

Plánované akce:
8.8. – Letní taneční parket. K 

tanci a poslechu hraje hudební 
skupina Staré klády. Všichni jste 
srdečně zváni. 
15.8. – Účast na oslavě 90. vý-
ročí založení hasičského sboru v 
Dobrovítově
 (Mgr. Hana Mazalová Klečáko-

vá, Kozohlody)

SDH  PŘIBYSLAVICE
Hasiči na zábavu připravili zabi-
jačkové hody, každý dostal na 
stůl talíře naplněné tlačenkou 
a jitrnicemi. O půlnoci se všem 
přítomným podával vepřový gu-
lášek a nutno dodat, že sklidil 
velkou chválu. Panovala zde 
příjemná atmosféra, jednoduše 
řečeno, akce se vydařila.

Posezení Pod lípou
20.6.2009 pořádali hasiči opět 
posezení Pod lípou. V loňském 
roce se tato akce ujala, nejde 
o nic velkého, jen takové sou-
sedské setkání při grilovačce a 
pivu. Zpestřením určitě byla hra 
na kytaru, kterou ve svých rukou 
držela Lenka Kociánová.

Údržba požární techniky
Od 15.6. do 19.6.2009 probí-

hala oprava motorové stříkačky 
PS/12. Byla provedena oprava 
zásuvky u podvozku, výměna fil-
tru, ucpávky u sání a provedena 
celková úprava startování. Už se 
nebude muset točit klikou! Opra-
vu provedli členové sboru Tichý 
Václav starší a Tichý Václav 
mladší zdarma, výdaje na mate-
riál činily 293,-Kč. 

Brigády
Letos v dubnu proběhla výsadba 
smrčků u rybníka v Přibyslavi-
cích. Dosázela se místa po po-
škozených stromcích. Brigády se 
účastnil pan Venclák Václav.
18.4.2009 proběhla brigáda 
na pálení klestí v lese na Ko-
zích Hrbech. Účastnilo se jí 
7 našich členů, odpracováno 
bylo 35 hodin.
Přibyslavičtí hasiči se jako patro-

ni účastnili i sázení nových lip na 
návsi.
(Václav Venclák, Přibyslavice)

Hasiči se stali patrony nově 
nasázených lip v obci

22.8 2009
pořádá TJ Sokol Vlkaneč společný výlet pro děti a rodiče do 
Dinoparku – Vyškov. Zájemci hlaste se přímo u Martiny No-
vákové č.p 126. Počet je limitován místy v autobuse (45). 
Většinu částky hradí organizace ze získaného sponzorské-
ho daru, ale náklady na dopravu jsou opravdu vysoké a pro-
to si každý zúčastěný přispěje částkou 50,- 80,- Kč. Vstup-
né si hradí každý sám (děti – 70,- Kč, dospělí – 130,- Kč)

Více na www.dinoparkvyskov.cz

Výlet pro děti a rodiče

do Dinoparkudo Dinoparku
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Tímto měsícem se nám otevřely dětmi dlouho očekávané letní 
prázdniny. Já se opět dostávám k psaní příspěvku do našich 
obecních listů, abych vás informovala o dění v tělovýchovné jed-
notě ve Vlkanči.

Fotbalové aktuality
Byl ukončen další ročník fotbalové sezony.
Naše týmy si vedly takto:  Muži – 7.místo
   Dorost – 9.místo
Tréninky budou pokračovat i v letních měsících v sobotu. Dále 
probíhá nábor dětí do žákovského fotbalového družstva. Kdo má 
zájem a chuť přijďte si zasportovat. Vždy ve středu v 17:00 na 
místním hřišti.( Pro chlapce i dívky ve věku 6-13 let.)

26.7 2009 se bude na hřišti ve Vlkanči konat pouťový fotbálek 
- čtyři mužstva k potěšení nás všech odehrají přátelská utkání.
14:00 hodin - Stará garda Vlkaneč   X   Stará garda Leština
16:00 hodin -  Vlkaneč muži  X  Dobřenice
Na tato fotbalová utkání naváže fotbalová sezona, která začíná 
23.8 2009.

Brigády
Co se týká brigád na údržbě fotbalového hřiště a kabin, probíhají 
stále dle potřeb a domluvy. Byla zabudována velká síť za bránou 
před malým hřištěm, které bylo také dokončeno až na drobné 
úpravy a může se začít využívat. I nadále bychom chtěli areál 
zdokonalovat. Chtěli bychom všem poděkovat za účasti na bri-
gádách a poprosit, aby všichni, kdo areál nového hřiště využívají 
se snažili jej opouštět v takovém stavu, v jakém jej navštívili. 
Samozřejmě i na udržování bude potřeba určitá část financí. Kdo 
by se chtěl sponzorsky podílet a pomoci nám, je vítán!

Akce pro děti a mládež
V měsíci dubnu jsme putovali s „Vlkanečskou keckou“ na divoký 
západ po stopách kovbojů. Procházeli jsme Doudovským údolím 
u obce Březí. Děti se učily country tanec, rýžovaly zlato z potoka 
a v osadě hledaly ukrytý poklad. Největším zážitkem pro děti i 
dospělé bylo překonat překážku ve formě klády jako lávky přes 
potok. Nakonec vše dobře dopadlo a všichni se vrátili v pořádku 
domů.
Během prázdnin proběhne střelecká soutěž. Termín upřesníme 
na plakátech.

Turnaj v malé kopané
4.7 2009 se uskutečnil III ročník turnaje v malé kopané. Jako již 
tradičně se zúčastnilo 12 mužstev, která mezi sebou soupeřila 
do pozdních odpoledních hodin. Občerstvení bylo dobře zajiště-
no. V nabídce pro soutěžící bylo pečené maso, klobásy, pivo, 
limo a v horkém letním počasí aktuální zmrzlina. Největší a nej-
hlasitější podporu mělo družstvo Dream-team. Tentokrát se u je-
jich stanu objevil vlastnoručně vyrobený indiánský totem. Nechy-

TJ-SOKOL VLKANEČ běly ani stylové sáně, které byly připraveny k přepravě zraněných.
Vyhodnocen byl :

Nejstarší hráč  – Luděk Fukárek st.
Nejlepší brankář  – Luděk Radil
Nejlepší střelec  – 

Program pokračoval po 20.hodině kdy se nám poprvé představila 
začínající hudební skupina z Vlkanče ve složení Kamil Novák, 
Jindřich Drahokoupil, Jan Burian, Václav Kubišta a Ruda Broum. 
Pro velký úspěch u fanoušků se jejich vystoupení protáhlo do 
pozdních hodin.

Výsledková listina:
 1)  Abura

 2)  Havel

 3)  Ovesná Lhota

 4)  Slévárna Lásenický

 5-6)  SK Kojkovice + Odpadlíci

 7-8)  Dream Team + Čuňata Nacucaný

 9)  Draci

 10)  Naposled

 11)  Arrow

 12)  Dorost Vlkaneč
Děkujeme všem sponzorům, kteří podpořili tuto akci ( Pohostinství 
Vlkaneč – Miroslava Solařová, Pivovar Kácov, Uzeniny Pozdník, sta-
vební společnost ATOS a další….).  (Martina Nováková, Vlkaneč)

Vlkanečská kecka (jak překonat lávku a sám sebe)Vlkanečská kecka (jak překonat lávku a sám sebe)

MS DIANA VLKANEČ
Datum 25.4.2009 bylo posledním dnem, kdy musel myslivecký 
hospodář odevzdat na Městský úřad v Čáslavi veškeré statistic-
ké údaje o honitbě za rok 2008. Stejný termín se týkal také před-
ložení a schválení odstřelu spárkaté (srnčí) zvěře, plánu činnosti 
hospodaření MS, stavu loveckých psů, plánu kulturních akcí, bri-
gádnické činnosti, stavu a umístění mysliveckých zařízení na rok 
2009. Vše bylo splněno. Na rybník Pálov byly vypuštěny mladé 
kachny. Do konce dubna byla vyčištěna a vydezinfikována mys-
livecká zařízení. Opravy a budování nových probíhají dle potřeb 
během celého roku.

Dětský den 
Dne 20.6.2009 uspořádalo naše sdružení už poněkolikáté dět-
ský den. Účast dětí byla podobná jako v předešlých letech. Le-
tos proběhl na jiném místě honitby, kde byly pro děti připraveny 
různé úkoly, kterých se zhostily velmi dobře. Zpestřením byla dle 
jejich ohlasu jízda v terénním automobilu. Počasí se vydařilo, 
takže tradiční opékání vuřtů po splnění všech disciplín se také 
mohlo uskutečnit. Tímto všechny zveme a těšíme na setkání v 
příštím roce. 

Dětský den s myslivci
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Dne 20.7.2009 se ve všech třech obcích uskuteční humanitární sbírka na 
pomoc lidem ze zatopených oblastí naší republiky.

� v Kozohlodech  20.7.2009 17:00 – 18:00 hodin
� v Přibyslavicích 20.7.2009 17:00 – 18:00 hodin
� ve Vlkanči  21.7.2009 17:00 – 18:00 hodin

Co všechno lze darovat: Samozřejmě oděvy, ale hlavně hygienické potřeby, čistící 
potřeby, balené vody, kojenecké pleny, gumové rukavice, holinky, nářadí, které lidé v 

momentální situaci nejvíce potřebují.

Předem Vám děkujeme za Váš přístup k této mimořádné akci.

MOBILNÍM KATREM
U VAŠEHO DOMU

(prkna, latě, fošny, trámy...)

Václav  Šulc
Nová Ves u Leštiny

582 82 Golčův Jeníkov

tel.: 603 269 368
       603 863 956 
fax: 569 739 228

Redakční rada: Zpravodaj obce Vlkaneč – čtvrtletník obce Vlkaneč, vydává obecní úřad Vlkaneč, tel.:327 391 106. Redakční 
rada: šéfredaktor Bohumila Semrádová, za SDH Kozohlody Mgr.Hana Mazalová Klečáková ml., za ZŠ a MŠ Vlkaneč Mgr.Marcela 
Formánková, za SDH Přibyslavice Marcela Němcová, za SDH Vlkaneč Michaela Časarová, za TJ Sokol Vlkaneč Martina Nováková, 
za MS Diana Jiří Volenec ml. 

KAPELA NAPLECH MĚLA PREMIÉRUKAPELA NAPLECH MĚLA PREMIÉRU

HUMANITÁRNÍ
SBÍRK A
na pomoc zatopeným oblastem

POŘEZ

DŘEVA

V sobotu 4.7.2009 se nám poprvé ofici-
álně představila místní rocková kapela s 
výstižným názvem Naplech.
Seskupení se začalo formovat před dvě-
ma lety o prázdninách, kdy vznikl nápad 
kapelu založit. Do začátků museli její čle-
nové investovat více volného času a ner-
vů než nyní, jelikož byli všichni začátečníci 
v oboru. Pomocnou ruku nalezli u Jana 
Linharta, který měl již plno zkušeností s 
hraním a koncertováním. Hudbu, která se 
zatím rocku jen podobala, hráli kluci na 
„španělky“ a až po roce se odhodlali za-
koupit elektrické kytary a nové bicí. 
Pro krušné začátky jim bylo umožněno 
zkoušet v sále místního hostince, kde 
však nebyly vhodné podmínky, a proto jim 
TJ Sokol Vlkaneč uvolnila prostor na míst-
ních kabinách, kde je nyní jejich oficiální 
sídlo. 
Jejich repertoár obohatili písněmi zná-
mých českých skupin, jakými jsou Kata-
pult, Olympic, Žlutej pes, Kabát… Postu-
pem času ovšem plánují vlastní texty s 
vlastní hudbou. 
Nejstarším členem je Kamil Novák (19), 
který ovládá hru na basovou kytaru. Další 

z členů Václav Kubišta (17 ) hraje sólo-
vou kytaru. Jindřich Drahokoupil (17) je 
srdcem kapely, tedy bubeník. A nakonec 
Rudolf Broum (17) se sólovou kytarou. 
Ptáte se, kde je zpěv? Zpěvák je zásadní 
problém. Prozatím ho vyřešil Jan Burian, 
který byl ochoten pro vystoupení propůjčit 
svůj hlas, ale jeho umístění do základní 

sestavy je zatím ve hvězdách. 
Jelikož jsou tito mladí kluci zatím jen stu-
denty, přesto mají obrovskou snahu hrát 
dobrou muziku.Mají ale  problémy s apa-
raturou, a proto shání novou. 
Případní prodejci se mohou ozvat na tel.: 
776 018 806, 607 747 166. 
 (Kateřina Lísková, Alexandra Semrádová)

Rybářské závody
Dne 22.8.2009 se budou konat rybářské závody 

pro děti i dospělé na rybníku Pálov.
Zápis od 6:30 hodin,   Start v 7:00 hodin

Petruv Zdar! 



Drazí,
ve dne 26.- 28.9. letošního roku nás 
navštíví svatý Otec. Jaký význam má ná-
městek Kristův a jaký význam má tato 
návštěva?  Obě dvě otázky spolu souvi-
sí a je darem Boží prozřetelnosti, že se 
vzájemně doplňují. Podstatu významu 
úřadu apoštola Petra, který zastává pa-
pež, popisuje Písmo svaté na několika 
místech. V Matoušově evangeliu Ježíš 
předpovídá vznik tohoto úřadu. Svatému 
Petru oznamuje, že bude prvním pape-
žem. Kontext evangelia popisuje důvod 
tohoto úřadu. Je jím boj z hříchem a 
spása člověka. Petr má sloužit Bohu, 
který dává člověku vše, co potřebuje 
ke svému životu. Takto slouží člověku. 
Má posilovat své bratry ve víře a hlásat 
ji. Když předává  svůj  úřad, ukazuje 
mu, jakým způsobem svůj úkol naplní. 
Ustanovení sv. Petra se uskutečňuje 
Petrovou odpovědí  na Ježíšovu otázku: 
„Miluješ mě?“ a svěřením  jeho stáda. 
Velikost svatého Petra je založena na 

Ježíšově obdarování, které apoštol při-
jímá svým jednáním. Slovo, které Petr 
přijal od Ježíše a vyslovil ústně, vyslo-
voval také způsobem svého života. Veli-
kost sv. Petra a jeho úřadu je založena 
na Božím obdarování a lidském přijetí 
těchto darů.
Benedikt XVI, je příjemce  Petrova úřa-
du. Zpřítomňuje a zastupuje Pána Ježí-
še a jeho lásku tím, co hlásá a tím jak 
žije. Petrův úřad a lidé, kteří ho zastá-
vají jsou nositeli pravdy. Nehlásají sub-
jektivní názory. Hlásají Krista. Mírností a 
trpělivostí, ale také  pevností hlásá Kris-
ta ať je to vhod či nevhod.  Bourá bašty 
lidské domýšlivosti a vytváří pokoj, ve 
kterém je člověk svobodný.
Svatý Otec přiváží tím čím je i způso-
bem, jak jedná, řešení všech našich 
národních problémů. Je hlasatelem víry, 
naděje a lásky – božských ctností – a 
tím každému z nás pomáhá z chaosu 
naší náboženské praxe. Učí nás tak 
prakticky, že naplňováním nábožen-

ských principů pomáhá řešit problémy 
politické, ekonomické a mezilidské. Ne-
jenom že něco učí svým slovem a po-
tvrzuje to svým životem, ale zpřítomňuje 
to svou modlitbou a obětí. Učí Pravdě, 
která sama o sobě osvobozuje a svou 
službou pastýře ji rozdává. Tím vším se 
liší od většiny našich politiků, manažerů 
a téměř každého z nás.
Pro každého z nás  je poslem. Pro ty, 
kteří ho přijmou je to posel vítaný, pro-
tože nám ukazuje a zprostředkovává 
důstojnost člověka tím, že hlásá Boha. 
Pro ty, kteří nechtějí žít podle Božích 
přikázání je to host nevítaný. Bude jich 
svou přítomností usvědčovat z hříchu 
a z neschopnosti milovat bližního jako 
sám sebe i přesto, že jejich jazyk tvr-
dí opak. Přeji vám drazí čtenáři, abyste 
tuto návštěvu přijali jako velký Boží dar. 
Abyste se na ni připravili a  aby vás ná-
vštěva Kristova náměstka přivedla blíže 
k Bohu. S radostí žehná

(P. Petr Tobek, farář.)

Centrum by mělo být vytvořeno na faře ve Zbýšově

Na zahradě by mělo být multifunkční hřiště s umělým povr-
chem, dětské hřiště a na faře by měla být keramická dílna, 

herna  a sály a salónky. 
Přednost tohoto centra spočívá v tom, že bude vše na jednom místě. 
V následujících dnech dostanete do svých schránek anketní lístky. Prosím, abyste jim věnovali pozornost. 
Pokud jich dostanete málo, mohu je ještě dodat. Pokud je chcete v elektronické podobě zašlu vám je na 

váš e-mail. Prosím o žádost na moji adresu:Petr.Tobek@seznam.cz. Kontaktovat mě také můžete telefonic-
ky. Číslo mobilu je 732 362 406. Lístky můžete vracet buď v kostele, nebo na obecním úřadě ve Vlkanči. 

Děkuji za spolupráci.
 (P. Petr Tobek, farář)
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FARNOST

Návštěva Benedikta XVI.

PROSBA O SPOLUPRÁCI
Vážení spoluobčané,

Římskokatolická farnost Zbýšov připravuje
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